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Augusztus második felében az Erdélyi Magyar Néppárt Bihar megyei szervezetének meghívására a
Baranya megyei  Fidelitas küldöttsége érkezett  Nagyváradra.  Ezt  megelőzően a Pécs városával
testvérváros Aradon is találkoztak a helyi Néppárt szervezetével, illetve azokkal a fiatalokkal is, akik
a néppárt ifjúsági szervezetét, a Mintát szervezik.

Mint  ismeretes,  a  Fidelitas  a  Fidesz  ifjúsági  társszervezeteként  alakult  1996-ban azon fiatalok
munkája  nyomán,  akiket  foglalkoztatnak  a  társadalmat  érintő  fontosabb  közéleti  kérdések,
problémák és azok lehetséges megoldásai.  Utóbbi példájára jött  létre az erdélyi  Minta ifjúsági
szervezet is.

A bihari és a baranyai ifjúsági szervezeteket már több mint egy esztendős ismeretség fűzi össze, a
különböző  választási  kampányokban  segítséget  is  nyújtottak  egymásnak.  A  kapcsolattartás
jegyében az elmúlt hétvégén Erdélyből, a Vajdaságból és Kárpátaljáról fiatalokat hívtak meg Pécsre,
ahol  a  Minta  nagyváradi  szervezete  mellett  –  utóbbi  Székely  Beáta  vezetésével  –,  aradi  és
kolozsvári fiatalok is képviseltették magukat. A három napos meghívásnak eleget téve a találkozó
első napján a pécsi szervezők fogadták a vendégeket, egyben ismertették a találkozó programját is.

Szombat délelőtt Csizi Péterrel, a Fidesz országgyűlési képviselőjével beszélgettek, aki elmondta:
nagy hangsúlyt szeretnének fektetni a határon átnyúló ifjúsági kapcsolattartásra. Ezután kötetlen
beszélgetés következett a pécsi városi képviselőkkel, Bognár Lászlóval, Dr. Müllner Mariannával,
Grób Gáborral és Kövesi Máriával, akik arról beszéltek, hogyan kerültek kapcsolatba a politikával,
hogyan működtek együtt a Fidelitasszal, és mennyire fontos egy ifjúsági szervezet működése a



politikus-képzés szempontjából.

Később az ifjúsági szervezetek bemutatkozása következett, ezt követően pedig egy közös 2016-os
eseménynaptár létrehozása volt cél, melyben előre jelezhető, mikor, melyik szervezet programjára
kerül sor, s így ezeken a rendezvényeken más szervezetek képviselői is részt tudnak venni. A
találkozón pályázati lehetőségekről is szó esett jövendőbeli tervek anyagi forrásainak felkutatására.

A jelenlévők beszélgettek Vári Attilával is, a Pécsi Sport Nonprofit kft. vezérigazgatójával, aki a
sportélet mindennapi fontosságáról tartott előadást a fiataloknak. A találkozó egy közös gyűjtési
akció-szándékban csúcsosodott ki, ahol mindenki vállalta, hogy saját településén megpróbál minél
több támogatást összegyűjteni a kárpátaljaiak megsegítésére.

Vasárnap,  a  találkozó  zárónapján  Őri  László,  a  város  alpolgármestere  és  Decsi  István,  a
Fidesz-frakció vezetője közös reggelire invitálta a résztvevőket, majd néhány útravaló gondolattal
ért véget az I. Határon túli Ifjúsági Konferencia.
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